
BRM.0012.2.3.2021           

Protokół nr 21/2021 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 20 kwietnia 2021 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 

 

Czas trwania posiedzenia 12.30 – 12.55 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska             – Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak   – Członek Komisji 

3. Ewa Podogrodzka        – Członek Komisji 

4. Jacek Tarczewski          – Członek Komisji 

5. Maciej Basiński            – Członek Komisji 

 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji online stanowi załącznik 

nr 1  do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 20/2021 z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2020 r.  

5. Analiza kosztów utrzymania Parku Solankowego. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 20/2021 posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 20/2021 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2020 r.  
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła sprawozdanie z wykonywania budżetu Miasta Inowrocławia za 2020 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu z sesji absolutoryjnej.  
 

Pytania i dyskusja:  
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Jakie jest wykonanie z tytułu opłaty uzdrowiskowej? 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

1 milion 182 tysiące złotych.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 
Przystępujemy zatem do głosowania: 
 

• Sprawozdanie z wykonania  budżetu Miasta Inowrocławia za 2020 r.  
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw – 2  , wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę  

nr 5/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania z wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za 2020. 
 

• Informacja z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu 

za 2020 r. 
 

głosowanie:  za głosowało – 3 , przeciw - 1, wstrzym. się – 1, 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 6/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji z wykonania planu finansowego 

Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za 2020 r.   
 

• Informacja z wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza 

w Inowrocławiu za 2020 r.  
 

głosowanie:  za głosowało – 3 , przeciw - 0  , wstrzym. się – 2, 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 7/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji z wykonania planu finansowego Biblioteki 

Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za  2020 r. 
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• Informacja o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2020. 
 

głosowanie:  za głosowało – 3, przeciw – 2 , wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 8/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o stanie mienia komunalnego Miasta 

Inowrocławia za rok 2020. 
 

Prezydent Miasta Ryszard Brejza podziękował za pozytywne zaopiniowanie sprawozdania. 

 

Ad. 5 Analiza kosztów utrzymania Parku Solankowego. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                        

i Rolnictwa: 

Przedstawiła analizę kosztów utrzymania Parku Solankowego. 

Analiza stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja:  
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

W przyszłości przy przygotowaniu dokumentu proszę wpisywać kwoty przy zadaniach. 

Na kwotę 229 tysięcy wykonania w tym zadaniu, dotyczącym realizacji z dotacji 

uzdrowiskowej to na pewno te zadania wymienione tej kwoty w pełni odzwierciedlają. 

Jest tam dużo różnych drobnych. Dopisać inne zadania i finansowo będzie zgodnie.  
 

Ile kosztowało zadanie - remont prac przepompowni tężni solankowej z uwzględnieniem 

dotacji uzdrowiskowej? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                        

i Rolnictwa: 

Remont przepompowni na tężni solankowej wyniósł 6765 złotych.   
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

To jest płatne z tej dotacji uzdrowiskowej? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                        

i Rolnictwa: 

Tak z tej dotacji i był to remont elewacji.  
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

A utrzymanie fontann, tam też jest zawarta przepompownia płacona ze środków własnych 

Miasta?  
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                        

i Rolnictwa: 

To jest utrzymanie przepompowni. 
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Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

To jest bieżąca konserwacja? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                        

i Rolnictwa: 

Tak, to jest 12 fontann, Rynek i przepompowania. Instalacja. 
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Próbowałam te kwoty wykonania znaleźć w przedstawionych budżecie za 2020 r. i było 

mi ciężko?   
 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Jeżeli ma Pani tyle wątpliwości to dlaczego głosowała Pani za sprawozdaniem?  
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Ja mam propozycje, aby Pani wystąpiła pisemnie do Pani Naczelnik o wyszczególnienie 

tych kwot. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

W sprawozdaniu rocznym w budżecie jest to dość szczegółowo rozpisane. Warto zerknąć 

na stronę 154 i 155. Tam te kwoty na poszczególne przedsięwzięcia, zadania są wskazane. 

Ja z tym problemu nie miałem.   
 

Ryszard Brezja – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Sprawozdanie i wszystkie te kwestie finansowe związane z wydatkowaniem środków, 

które znajdują się w dokumentach wokół sprawozdania lub tworzą elementy tego 

sprawozdania są przygotowywane w oparciu o obowiązujące wszystkie jednostki 

samorządowe w Polsce przepisy i normy prawne. Kontrolowane są również przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową. I wszystkie te dokumenty musza być zgodne z prawem. 

My nie możemy pozwolić sobie na pominięcie czegokolwiek. Od lat mamy już 

sprawdzona od strony praktycznej formę naszego działania. Ten sposób uzupełnienia 

jeżeli chodzi o tamte dokumenty to nie wchodzi w rachubę. Jeżeli interesują Panią 

dodatkowe informacje, to proszę złożyć to w formie interpelacji lub innej pisemnej.        

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Na pewno jest wszystko z prawem i wszystko się tutaj zgadza. Ja te kwoty chciałam, aby 

były zawarte dla własnego ułatwienia. Faktycznie to wszystko jest w budżecie, ale 

chciałam aby to było zawarte w tym dokumencie.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękujemy, że Park Solankowy tak pięknie wygląda i możemy tam swoje zdrowie 

podreperować.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

Nie było. 
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Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Dwa miesiące temu na Komisji zgłosiłem, że jest zniszczona lampa i usunięta przy ulicy 

ks. Jerzego Popiełuszki. Do dzisiaj tej lampy nie ma i nie wróciła. To miejsce powinno 

być lepiej doświetlone.  
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy Pan to zgłaszał tylko na Komisji? 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Na Komisji. Te sprawy są w zakresie Wydziału, który Pani Naczelni Marczewska 

reprezentuje.  

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Na pewno Pani Naczelnik ustosunkuje się do tej uwagi.  

 

      

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Ewa Kempska 

 

 

 

 
Protokółowała: Agnieszka Bardzińska 


